



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.  
又一村花園俱樂部有限公司

檔案編號：006/24

2024年5月30日

尊敬的會員：

### 俱樂部地錦廳營業時間更新安排

有鑑於本地餐飲市場人手出現持續短缺的情況，經飲食小組委員會商議後，決定調整俱樂部地錦廳的營業時間，務求在人手編配上能作出更靈活的安排，並持續為會員提供優質的餐飲服務及體驗。

自2024年6月17日起，地錦廳的營業時間將調整為：

- 上午8時正至晚上10時正（星期一至星期日及公眾假期）
- 最後點餐時間為晚上9時30分

如各會員有任何查詢，歡迎隨時致電3580 0701與地錦廳聯絡。

我們感謝閣下的體諒和支持。

特此通知 敬希垂注！

又一村花園俱樂部  
管理層 謹啟



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.  
又一村花園俱樂部有限公司

Circular No. : 006/24

30 May, 2024

Dear Valued Members,

**Update of Verbena Café Operating Hours at the Club**

In light of the persistent manpower shortage in the local catering market, the Club's Food and Beverage Sub-committee has decided to adjust the operating hours of the Verbena Café. This is to enable more flexibility in staff deployment and to maintain the quality of dining services and experiences for our members.

Effective from 17 June, 2024, the Operating Hours of Verbena Café will be:

- From 8:00 a.m. to 10:00 p.m. (Monday to Sunday and Public Holidays)
- Last order at 9:30 p.m.

If you have any enquiries, please feel free to contact Verbena Café at 3580 0701.

We appreciate your kind understanding and support.

Yours sincerely,

Management  
Yau Yat Chuen Garden City Club